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Abstract (en)
The towel dryer is formed from a curved section (1) of tubes which consists of straight tubes (2; 5) and curved tube connections (3; 4), and through
which a heating medium flows. The straight tubes (2; 5) are arranged within one of two groups, spaced apart horizontally, and each group is
arranged in one of two parallel vertical planes. Connected to each of the tubes (2) of the one group, at its one end side (21), is a horizontally
extending, curved tube connection (3) which is connected at the other side to a tube (5) of the other group arranged at the same height. Connected
to the uppermost tube (23) of the one group, at its other end side (22), is an elbow (6) which runs horizontally into the plane of the other group, is
bent downwards in said plane and can be connected to a connecting tube (8). Connected to each further tube (2) of the one group, at its other end
side (22), is an obliquely extending tube connection (4) which is connected at the other side to the tube (5) of the other group arranged above it.
<IMAGE>

Abstract (de)
Der Handtuchtrockner ist aus einem von einem Heizmedium durchströmten, gebogenen Rohrstrang (1) aus geraden Rohren (2;5) und gekrümmten
Rohrverbindungen (3;4) gebildet. Die geraden Rohre (2;5) sind innerhalb einer von zwei Gruppen horizontal im Abstand untereinander, jede
Gruppe ist in einer von zwei parallelen vertikalen Ebenen angeordnet. Mit jedem der Rohre (2) der einen Gruppe ist an seiner einen Stirnseite (21)
eine horizontal verlaufende und andererseits mit einem auf derselben Höhe angeordneten Rohr (5) der anderen Gruppe verbundene gekrümmte
Rohrverbindung (3) verbunden. Mit dem obersten Rohr (23) der einen Gruppe ist an seiner anderen Stirnseite (22) ein Krümmer (6) verbunden, der
horizontal in die Ebene der anderen Gruppe, in dieser Ebene nach unten abgewinkelt und an ein Verbindungsrohr (8) anschließbar ist. Mit jedem
weiteren Rohr (2) der einen Gruppe ist an seiner anderen Stirnseite (22) eine schräg verlaufende und andererseits mit dem darüber angeordneten
Rohr (5) der anderen Gruppe verbundene Rohrverbindung (4) verbunden. <IMAGE> <IMAGE>
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